

Skywards Account and Debit Card Miles Earning Campaign (The "Offer") – Terms & Conditions

The Offer:

Earn up to 30,000 Skywards Miles when you open a Skywards Saving Account and fund it with a minimum balance of AED 100,000 only. First 100 customers also stand a chance to win 1,000 bonus miles based on their minimum balance maintenance and spends on the Skywards debit card.

Offer Eligibility:

Offer Valid for Skywards Accounts opened effective November 01, 2024 until April 30, 2025 only.

Offer Validity:

1st November 2024 – 30th April 2025

Key Features:

- Complimentary Skywards Silver membership
- Up to 5 Skywards Miles per 1 USD equivalent debit card spends
- **50,000 Welcome bonus Skywards Miles

Terms & Conditions Apply:

- Offer valid from 1st November 2024 till 30th April 2025 exclusively to Skywards Savings account and debit card.
- Open a Skywards Savings Account and maintain a minimum of AED 100,000 until April 30, 2025.
- *Additional baggage allowance does not apply on routes using the piece concept.
- **Upon payment of joining fee, you will be awarded the first 25,000 welcome bonus miles within 45 days. Additional 25,000 Skywards Miles will be awarded on maintaining a minimum average monthly account balance of AED 750,000 on 90th day of account opening.

Terms and Conditions set out herein apply to the Offer in addition to the terms and conditions set out in Emirates NBD Consumer Banking Terms and Conditions (available on [www.https://www.emiratesnbd.com](https://www.emiratesnbd.com))

الحملة الترويجية لـ "حساب التوفير سكاوي وارذز وكسب الأميال من بطاقة الخصم" ("العرض") - الشروط والأحكام

العرض:

اكسب ما يصل إلى 30,000 ميل من أميال سكاوي وارذز عندما تقوم بفتح حساب التوفير سكاوي وارذز وتمويله بمبلغ 100,000 درهم فقط كحد أدنى. سيحصل أول 100 عميل أيضاً على فرصة الفوز بـ 1,000 ميل إضافي وذلك اعتماداً على قيمة الحد الأدنى المتواجد في رصيدهم وعلى قيمة مجموع عمليات الإنفاق التي تتم باستخدام بطاقة الخصم سكاوي وارذز.

أهلية العرض:

يسري العرض على حسابات سكاوي وارذز التي تم فتحها فقط في الفترة من 1 نوفمبر 2024 حتى 30 أبريل 2025.

صلاحية العرض الترويجي:

1 نوفمبر 2024 - 30 أبريل 2025

الميزات الرئيسية:

- العضوية الفضية في برنامج الولاء سكاوي وارذز مجاناً
- ما يصل إلى 5 أميال سكاوي وارذز مقابل كل عملية إنفاق تعادل 1 دولار أمريكي تتم باستخدام بطاقة الخصم.
- **50,000 ميل إضافي من أميال سكاوي وارذز

تطبيق الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 1 نوفمبر 2024 حتى 30 أبريل 2025 حصرياً لحساب التوفير سكاوي وارذز وبطاقة الخصم.
- افتح حساب التوفير سكاوي وارذز واحتفظ برصيد بقيمة 100,000 درهم كحد أدنى حتى 30 أبريل 2025.
- *لن يطبق وزن الأمتعة الإضافي المسموح به على الرحلات عندما يتم استخدام مفهوم القطعة.
- **عند دفع رسوم الانضمام، ستحصل على أول 25,000 ميل إضافي ترحيبي خلال 45 يوماً. سيتم منح 25,000 ميل سكاوي وارذز إضافية عند الحفاظ على متوسط رصيد في الحساب الشهري بقيمة 750,000 درهم كحد أدنى في اليوم التسعين (90) من تاريخ فتح الحساب.

تطبق الشروط والأحكام المنصوص عليها هنا على العرض الترويجي بالإضافة إلى الشروط والأحكام المنصوص عليها في شروط وأحكام الخدمات المصرفية للأفراد من بنك الإمارات دبي الوطني المتوفرة على ([www.https://www.emiratesnbd.com](https://www.emiratesnbd.com))